
  
  

 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh angående Malmös stads IT-
beredskap 
 

Malmö stad har under flera gånger den senaste månaden blivit utsatta för samordnade 
belastningsattacker från illa sinnade aktörer. Flera andra kommuner och regioner har också 
nyligen drabbats när Tieto Evry utsattes för en stor IT-attack. Mycket av den kommunala 
verksamheten är idag digitaliserad och kan bli föremål för kommande liknande attacker. Ingen 
kan undvika den debatt och diskussion som pågår om vår svenska beredskap i händelse av kris 
och/eller krig. Alla aktörer, framförallt kommunen som hanterar både känsliga uppgifter och har 
en verksamhet där om den inte fungerar drabbar dem allra svagaste, måste göra sitt yttersta för att 
förhindra dessa IT-attacker. Risken att utsättas från illa sinnade aktörer kan också antas öka nu 
när Sverige blir fullvärdig medlem i NATO vilket ytterligare gör att frågan om IT-beredskap 
måste tas på allra största allvar.  

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Vilka åtgärder kommer vidtas för att liknande IT-attacker försvåras när dem riktas mot Malmö 
stad? 

 

 

Malmö 2024-02-27 

Tony Rahm (M) 
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